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Punten voor de rondvraag commissie SOB dato 28 januari 2020

Fractie Vraagsteller Vraag Antwoorden wethouder C. Vankan/ R. Meijers
AB --- --- ---
CDA --- --- ---
VSP --- --- ---
PGP P-J Huisman Door de bomen het bos zien

Provincie Limburg heeft in oktober vorig jaar aangegeven per inwoner 
1 boom te willen planten. Verschillende gemeenten, waaronder 
Maastricht, Vaals en Kerkrade hebben zich reeds aangesloten bij dit 
initiatief. Wil de wethouder uitzoeken of gemeente Valkenburg aan de 
Geul hier ook aan mee wil en kan doen? Hoe staat het college 
tegenover het idee om per inwoner van onze gemeente 2 bomen te 
planten? 

Tijdelijke versoepeling compensatiesystematiek Structuurvisie 
Wonen Zuid-Limburg. 
Op 30 september 2019 heeft de raad de versoepeling van de 
compensatiesystematiek Structuurvisie Wonen Zuid-Limburg 
vastgesteld. Wordt er al gebruik gemaakt van deze versoepeling en 
heeft het al voor meer woningen voor jongeren en ouderen gezorgd?

Ja-ja sticker 
Tijdens de begrotingsvergadering is toegezegd te onderzoeken of een 
ja-ja sticker ingevoerd kan worden in onze gemeente. Is dit inmiddels 
onderzocht en wat zijn de bevindingen?

VVD B. Rooding-
Eurlings

W. Scheres

Quickscan overloopterrein parkeren Beekstraat
De fractie VVD zou graag van de wethouder horen wat de laatste 
ontwikkelingen zijn van/n.a.v. de Quickscan overloopterrein parkeren 
Beekstraat.

Veiligheid Broekhem
Mede n.a.v. een ingezonden brief en de incidenten van de afgelopen 
weken – o.a. 3 keer aanrijding geparkeerde auto - willen we als VVD de 
veiligheid onder de aandacht brengen en vragen welke acties cq 
maatregelen er mogelijk genomen ter preventie. Bijvoorbeeld borden 
met 50 met smiley of snelheidsvermindering namelijk naar 30 km per 
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uur en/of een verandering van de weg in navolging op Houthem bij Sint 
Gerlach.


